



江苏天工工具有限公司

Jiangsu Tiangong Tools Company Limited

1. 企业情况介绍

天工工具，成立于1981年，现有员工5863人。2014年度，公司实现销售184.8666亿元，利润11.4386亿元，利税总额16.5194亿元。

公司拥有从原料矿业、特钢新材料业到新材料加工切削业一体化整套科研、生产、销售体系，产品畅销欧美等百个国家，在8个国家设有销售分公司，“TG”牌商标被列入“中国驰名商标”。

天工秉承质量为先的经营理念，是国家重点高新技术企业、中国质量诚信企业，民营企业500强，其综合实力连续五年位居世界特钢强企前三强，中国第一位。

Enterprise Introduction:

Jiangsu Tiangong Tools CO. LTD, founded in 1981, with 5863 employees. In 2014, the annual sales revenue of the company reached RMB 18.48 billion, with total profits and total pre-tax profits up to RMB 1.143 billion and RMB 1.651 billion respectively.

Tiangong's business ranges from mining of raw material, new special steel material industry to new material cutting industry, which integrates a complete set of scientific research, manufacture and sales. Now TG has a ready market in hundreds of countries in Europe and USA and sets up 8 oversea branches. "TG" brand trademark is listed as "China Famous Trademark".

Upholding the business philosophy of quality first, now TG is "National (Key) High-tech Enterprises", "Quality Credit Enterprise in China" and "China top 500 Private Enterprise", whose strong comprehensive strength ranks top 3 among the international special steel enterprises, and first in China for five consecutive years.

2. 产品介绍

公司的主导产品有高速工具钢、模具钢、钛金属及切削刀具等。

Product introduction: Main products of TG: High Speed Steel, Die Steel, Titanium and Titanium Alloy and HSS cutting tools, etc.

3. 未来发展

天工将在智能制造和3D打印等前沿技术上做大，加快全球营销网络的布局，三年内使国际销售分公司增至20家，成为世界特钢及钛金属行业的引领者。

Future development: Tiangong will focus on advanced technology, like intelligent manufacturing and 3D print, etc. To speed up the layout of the global market, Tiangong will achieve 20 international branches in 3 years, and become the world leader of special steel and titanium industry.



4. 联系方式

地址：中国江苏省丹阳市丹北镇后巷

联系人：白世国

联系电话：15005291556 0511-86322028

企业网址：<http://www.tggj.cn>

Contact information:

Add: Houxiang, Danbei Town, Danyang City, Jiangsu Province Contact Person: Shiguo Bai

Tel: 15005291556 0511-86322028

Enterprise Website: <http://www.tggj.cn>